
The new comfort panel complies with the recommendations for the design of comfort 
lying surfaces for pigs kept without straw. The soft coating enables high lying 
comfort and prevents teat injuries for heavy sows. The panel is also characterised
by a high level of step and stability. 

The plastic panel, manufactured using the 2-component injection moulding 
process, is the ideal solution for sows to lie down and stand up. Furthermore, the 
new comfort panel offers an ideal combination with open plastic slats from 
PREMIUMFLOOR for maximum hygiene and cleanliness.

PREMIUM comfort panel with 600 mm width and 200mm length for sows
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Der neue Komfortrost entspricht den Empfehlungen zur Gestaltung von Komfort-
liegeflächen bei strohloser Haltung von Schweinen. Die weiche Beschichtung 
ermöglich hohen Liegekomfort und verhindert Gesäugeverletzungen für schwere 
Sauen. Außerdem zeichnet sich der Rost durch eine hohe Tritt- und 
Standsicherheit aus. 

Der im 2K-Spritzgussverfahren hergestellte Kunststoffrost ist die optimale Lösung 
für den Vorgang des Abliegens als auch des Aufstehens der Sauen. Weiterhin bietet 
der neue Komfortrost eine ideale Kombination mit offenen Kunststoffrosten von 
PREMIUMFLOOR für höchste Hygiene und Sauberkeit. 

PREMIUM Komfortrost mit 600mm Breite und 200mm Länge für Sauen
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